
Mozierski Jozef

Radny Rady Miasta Wloclawek Wloclaw e k 29. 1 1. 2024 r.

Szanowny Pan

Krzysztof Kukucki
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Poniewai no dzieri 5.L2.2024r wyznoczono jest dyskusja no projektem
budietu 2025 roku podczas posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miasta
Wloclawek zwrocam siq z uprzejmq proibq do Pana Prezydenta o bordzo krotkq
odpowiedl czy niiej wymienione zodonio-wnioski, ktore wrez z uzasadnieniem
ztoiylem do Pono prezydenta 2.09.2024 roku zostaty uwzglqdnione
zaplanowane itp. w projekcie budietu Miasta Wloctawek 2025 roku to jest:

L."Budowa ulicy Guzowskiej wraz z niezbqdna infrostrukturq oraz chodnikomi,',

2."Przebudowo - modernizacia chodniko w ciqgu ulicy Brdowskiej prowa i lewa
strono od ulicy wiejskiej do ul. Lonieszczyzna i datej do ul. planty l,',

3."Utoienie nawierzchni sportowej z ptyty gumowej lub innej na osiedlowym
placu zabaw do gry w kosza u zbiegu ul. Kaszubska-planty",

4."Wniosek o ujqcie w projekcie budietu miasta Wtoclowek ZO2S roku kwoty
800 A00 zl no dofinonsowanie wtoclawskich Rodzinnych Ogrod6w
Dzialkowych",

5."uruchomienie - kursowanio autobusu MpK - czy tei przedluienia
dotychczasowych kurs1w z dziotek Rybnica przez ul. spokojnq,,,

6." Przebudowa - modernizacjo ul. Lonieszczyzno',,

T."Naprawo-modernizacio asfattowej Scieiki rowerowej, kt6ra spelnio tei
funkciq chodnika w ciqgu Al. Kazimierza Wielkiego na wysokoici od
skrzyiowania z ul. Zielnq lewo strona w kierunku do wiaduktu i datej lewa
strono do przeiicia pieszo-rowerowego na drugq stronq At. Kazimierza
Wielkiego do polqczenio gdzie wybudowana jest asfaltowa icieika rowerowo.,,

S.,,Modernizacjo i utwordzenie nawierzchni ul. strzeleckiej,,,

9."Utwordzenie okolo 25 mieisc parkingowych betonowymi ptytami oiurawymi
przy ul. Planty ll- wis a wis budynku komunalnego Planty 35 to jest lewo strona
ul. Planty 35 w kierunku ul. Wiejskiej,,,

1"o."Zmiano nawierzchni zatoczek parkingowych dto samochodow osobowyclt
przed budynkiem Koszubska 4 na t/z ptyty oiurowe, ktore zapewniq wsiqkanie
wod opadowych w grunt".

Poniewoi mieszkartcy dopytujq sil o reolizacjq i nie popetniojqc btqdu w

powaz


